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Webb-TV i SDN Hässelby-Vällingby 

Med ökad insyn ökar även möjligheten för medborgarna att påverka. Jag tycker att det är dags att 
även SDN blir mer offentliga. Det viktigt för medborgarna att stärka delaktigheten i stadsdelsområde. 

Det är ett enkelt och relativt billigt sätt att nå ut till fler medborgare, något som alla partier borde 
vara intresserade av. 

I kommunfullmäktige behövs det fem kameror, i SDN räcker det troligtvis med en eller två. Själva 
filmandet kan skötas av en person från förvaltningen och sedan kan förvaltningen, fritidsgårdar eller 
skolor använda kamerorna för olika projekt när det inte är möte. 

Intresserade medborgare, som inte har möjlighet att fysiskt delta pga funktionsnedsättningar, 
tidsbrist, mm skulle kunna titta på mötet hemifrån och i efterhand då videoklipp läggs upp på en 
egen youtube-kanal eller på förvaltningens facebook-sida. Videoklipp kan gallras tex efter fem år. 

Jag föreslår att stadsdelsnämnden 

- Använder sig av webb-tv inklusive chatt-funktion under offentliga delen av SDN-möten. 
- Lägger upp sändningen på förvaltningens facebook-sida eller motsvarande (tex youtube-

kanal) 

Med vänliga hälsningar, 

 




